



水京棧國際酒店

2026年台灣男性學暨性醫學醫學會
訂房單 Reservation Form

住宿貴賓姓名 Guest Name：			連絡電話 TEL：		
電子信箱 E-Mail：					
抵達日期：____年____月____日 Arrival Date：____(M)____(D)____(Y)			退房日期：____年____月____日 Departure Date：____(M)____(D)____(Y)		
房型 Room Type	坪數/平方公尺 PING/ m ²	床型(cm) Bed Type(cm)	早餐 Breakfast	優惠價 Room Rate	房間數 Rooms
豪華客房 兩小床 Deluxe Twin Room With City View	11坪/36m ² 11 PING /36m ²	120*210cm*2	1	NT\$4,800	
豪華客房 兩小床 Deluxe Twin Room With City View	11坪/36m ² 11 PING /36m ²	120*210cm*2	2	NT\$5,200	
景觀豪華客房 兩小床 Deluxe Twin Room With Park View	11坪/36m ² 11 PING /36m ²	137*210cm*2	2	NT\$5,700	

優惠房價有效期限 Validity period of the special room rate：2026/06/05~06/07.

(房價已含10%稅與服務費 Rate above are quoted in NT Dollar and inclusive of 10% service charge and 5% VAT.)

信用卡授權書 Credit Card Authorization Form	
持卡貴賓姓名 Cardholder Name：	信用卡別 Credit Card Type： ☐ VISA ☐ Master ☐ JCB ☐ Amex ☐ Diners
信用卡卡號 Credit Card No.：	有效日期 Expiration Date： 月 M/ 年 Y/
授權金額 Authorization Amount：	持卡貴賓簽名 Cardholder Signature： (與信用卡簽名同 Same as the credit card signature)

注意事項 REMINDERS：

- ◆ 實際房況依飯店為主。

Actual availability is subject to the hotel's provision.

- ◆ 2026/6/6(六)假日需加價 NT \$ 1,200Net。

An additional charge of NT\$1,200 applies on Saturday (6/6).

- ◆ 共同響應永續旅遊，H2O Hotel 將不再提供一次性備品，入住時請記得攜帶個人盥洗用品。

H2O Hotel will no longer provides disposable supplies. Friendly remind you to bring your personal necessities during your stay.

- ◆ 酒店入住時間為下午三點後，退房時間為中午十二點前。
The standard check-in and check-out time are after 15:00 and before 12:00 respectively.
- ◆ 每房招待冰箱飲料。
Complimentary Mini Bar usage.
- ◆ 客房內可免費使用寬頻及無線上網。
Complimentary In-Room High Speed Internet (Wired and Wireless).
- ◆ 房客免費停車。
Complimentary Parking.
- ◆ 房客免費使用健身房、游泳池。
Complimentary Facilities Using are inclusive of Gym and Outdoor Pool.
- ◆ 訂金須於訂房後，支付總房價之二成訂金，若無法取得完整信用卡資料或匯款收據，將不予保留預訂房間。訂房取消規定依觀光局[旅客直接訂房定型化契約]規範。
A 20% deposit of total room charge will be applied for guaranteed booking. The cancellation and amendment is according to the Announcement by Tourism Bureau R.O.C.
- ◆ 房間保留到 18:00，如 18:00 無法到達請電話告知，逾時將取消訂房，訂金將不予退還。
H2O Hotel reserves the right to cancel any booking without guarantee 72 hours prior to the arrival date. Cancellation without advanced notice for guaranteed booking will be subject to one night's room charge. Please note that all reservations will only be held until 18:00 on the date of arrival unless prior arrangements made.
- ◆ 房客免費定時定點(時段為10:00-16:30)高鐵左營站接駁。(建議於 3 天前預約)
Complimentary High Speed Rail Station shuttle (available from 10:00 to 16:30). Please make your reservation at least 3 days in advance.
- ◆ 搭乘捷運紅線(南崗山-小港)R14 巨蛋站 2 號出口，步行約 3 分鐘即可到達飯店。
Red Line (Gangshan-Siaogang): Kaohsiung Arena Station R14 Exit No.2, about 3 minutes walk to H2O Hotel.



請填妥以上資料後回傳至 H2O 水京棧國際酒店訂房中心，謝謝。

Please complete the above information and return it to the reservation center. Thank you.

☎(07)553-7001 📠(07)553-8008 ✉rv@h2ohotel.com.tw 🌐<https://www.h2ohotel.com.tw>